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5 april 2022 – Stef Blok, de man van staal 

Gister vernamen we in de loop van de dag eindelijk over de 

aanstelling van de sanctiecoördinator. Die moet de kleptocra-

ten en hun cash, boten, vliegtuigen, huizen, eilanden en ver-

mogens gaan blokkeren. Ik moet zeggen, ze zijn behoorlijk cre-

atief geweest met het zoeken naar iemand met een geschikte 

naam: Stef Blok… 

Blok, een stoïcijnse maar eloquente VVD-er. Ik heb er groot 

vertrouwen in dat hij dat varkentje zal wassen. Want gelukkig 

verprutst hij in zijn leven geen tijd aan lachen en ijdel gedoe, 

zoals het wekelijks winkelen voor nieuwe schoenen à la Huug-

je. Op zijn manier zal hij de beschikbare tijd optimaal benutten 

om die kleptozakken aan te pakken. Goede keuze Den Haag!… 

Al vind ik het bericht wel iets of wat schuren met zijn voor-

dracht om plaats te gaan nemen in de Europese rekenkamer. 

Ik begreep dat hij al benoemd is. Als dat maar niet gaat bijten 

met de nieuwe job, waar hij meer dan voltijds de beuk in zal 

moeten gooien. Omdat we hopeloos achterlopen met die 

schamele half miljard equivalent aan geblokkeerde klepto-munten… 

En dan ons aller Huugje, die naar verluidt in de beginperiode 

van covid regelmatig vanuit zijn privémailomgeving communi-

ceerde. Ik weet niet of het toeval is dat dit samenvalt met dat 

Sywert-gedoe, maar ik vrees met grote vrees dat daar mogelijk 

wat bewijsmateriaal ‘per ongeluk’, Ruttiaans verloren is ge-gaan… 

Gister zagen we Lavrov met zijn grommende ijsberenkop stug 

ontkennen dat de doden te Boetsja door de Russen zijn ver-

oorzaakt. Want die zouden volgens hem al enkele dagen voor 

de vermeende wandaden zijn vertrokken (toen ze nog in leven 

waren bedoelde hij). Journalisten en andere informanten ter 

plaatse zeggen dat die lichamen daar al enkele weken liggen… 



8 

 

Het is verdomd moeilijk om objectief te blijven bij het ja-nee-

spel van de Russen versus zo goed als de rest van de globe. Ik 

geloof dat mensen, los van de feiten, de neiging hebben stee-vast het ‘eigen kamp’ te kiezen. Zelfs maakt het uit hoe iemand 

eruit ziet, zo lijkt het, want ik betrap mezelf er regelmatig op 

dat ik me laat leiden door het ‘feit’ of iemand er betrouwbaar uit ziet, of niet. Heerlijk dubbel allemaal… 

Vandaag komt Willem Engel weer voor de rechter. Die moet 

zich gaan buigen of deze zich wel of niet aan zijn eigen voorstel 

heeft gehouden niet online te zullen gaan. Beste rechter, help 

ons. Dan help ik u. Hij was namelijk onderweg naar een anti-

covidmanifestatie te Nijmegen, dat is belangrijk!… 

Zulke manifestaties worden door Engels trouwe volgelingen 

vaak online gezet. En dus kun je stellen dat hij, willens en we-

tens, indirect online zijn mening zou gaan verkondigen. Ten-

minste, ik ga er vanuit dat hij niet is ingereden om daar de ca-

tering te gaan doen, of een jolig dansje met zijn vrouwelijke aanbidders… 

Pak hem aub dáárop heren en vrouwen rechters, dan kan de 

grote massa weer rustig slapen. Want als je je al zorgen moet 

gaan maken om zulke professionele staatsondermijners, dan 

wordt de nachtrust er niet beter op. Ik kan er met mijn door-

gaans vrij rationele geest nog niet goed bij dat deze man bij mij zo’n woede opwekt. En ik geloof niet dat ik de enige ben… 

Het is beter dat hij zo min mogelijk aandacht krijgt. Ook ik zorg 

er impliciet met mijn geschrijf voor dat hij altijd weer ergens 

een zieltje kan winnen. Alles draait nu eenmaal om belangen in 

deze wereld. Engels belang is volgens mij om door zoveel mo-

gelijk mensen geloofd & geliefd te worden. Zou dat soms te 

maken hebben met het Christus-syndroom?… 

Minister Dijkgraaf heeft een tijd gekend dat hij immens popu-

lair was. Hij was toen universiteitsbaas te Princeton. In die rol 

fleurde hij regelmatig praatprogramma’s op met zijn studenti-

koze babbel en olijke uitstraling. Gister heeft hij er hoogst per-
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soonlijk voor gezorgd dat jongeren en masse D66 de rug zullen 

toekeren… 

Hij moest namelijk van onze MP de kont tegen de krib gedrukt 

houden. De basisbeurs blijft ongewijzigd zoals gepland. Ooit 

was D66 de partij die stond voor de ongekende mogelijkheden 

die jonge mensen moesten kunnen hebben om te gaan stude-

ren. Inmiddels is de partij van Strenge Sigrid uitgegroeid tot de 

zoveelste door regenten geleide club. Het doet me pijn dit zo te moeten ervaren… 

De Marshalleilanden liggen weer eens onder de loep. Nu eens 

niet vanwege nucleaire drama’s. Ze blijken structureel Russi-
sche schepen te voorzien van hun vlag, zodat ze zich onge-

merkt kunnen bewegen over de wateren der aarde. En dat 

terwijl de VS er een stevige vinger in de pap heeft. Sleepy Joe, 

kom in actie man. Je hebt alweer zitten pitten geloof ik… 

Ter afsluiting, waar ik gister niet meer aan heb gedacht. De 

zondagse Boer zoekt Vrouw bedoel ik. Ik wil niet zeggen dat 

deze ‘jaargang’ als een nachtkaars uitgaat, maar meer dan een 

waxinelichtje is het niet meer voor me. De spoeling aan ge-

schikte boeren wordt gewoon te dun, want wie wil nou nog zo 

voor paal staan als deze boeren en die ene boerin? Daar pas je toch voor lijkt me… 

We zullen nooit te weten komen of de redactie van BzV bewust 

stuurt bij de selectie van kandidaten. Of ze mediageniek ge-

noeg zijn, wat een zeer ruim begrip is. Feit is dat het er niet 

beter op wordt. Het is ongelooflijk dat Maud nu de kijkcijfers opstuwt (>3 mio!), kopt Trouw ‘achterop’. Je moet er als man 
toch niet aan denken dat je met zo’n vrouw moet daten zeg. Ik 

heb de indruk dat ook de arme, overrompelde Evert dat zo ziet… 

Nou ja, het gaat om smaak zullen we maar zeggen. Daten is een 

kwestie van smaak en vooral veel proeven. Een kwestie van 

een gerecht wel of niet lekker vinden. Maar dan met alle zin-

tuigen tegelijk… 
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Over dat specifieke smaakorgaan gesproken, de mond: we 

kunnen met ons allen zien dat het eetpatroon van de moderne 

boer ook wel wat innovatie kan gebruiken. Ik vrees dat het net 

zo verouderd is als hun uitstoot. En dan bedoel ik niet de ver-

bale… 
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6 april 2022 – Het rijzen van een brood 

Gaat deze wereld nog ooit uit haar neerwaartse spiraal ko-

men? Als ras-opportunist denk ik uiteraard van wel. Het verve-

lende is als je in een fase zit die niet ‘lekker loopt’, zoals nu. 

Alles lijkt in ons land tegen te zitten. We bouwen ons een aap 

of doen pogingen ertoe, om de woningnood terug te dringen. 

In de tussentijd komen er 50.000 Oekraïners bij die ook ergens 

moeten wonen. Want een groot deel blijft, zeggen kenners… 

De klucht rondom Engel gaat verder. Gister werd hij door de 

rechter van dienst vrijgelaten, want zijn vrijheid (van me-

ningsuiting) werd als belangrijker gezien dan de opruiende 

activiteiten die hij onderneemt. Gelukkig loopt dat onderzoek 

nog steeds. En dus kruis ik mijn vingers dat hier op het eind 

zodanig recht zal worden gesproken, dat hij zich ernstig zal moeten matigen qua toon… 

We hebben het niet over een enkele zonderling die van het 

padje af is. Die er op ongenuanceerde wijze taal uitflapt, zon-

der podium. Engel heeft met door zijn pappie verdiende kna-

ken een flink podium gekocht. Dat maakt hem in mijn ogen, 

gekoppeld aan zijn radicale persoonlijkheid, iemand die met 

dat populistisch geouwehoer gevaarlijk is. Juist voor mensen 

die gevoelig zijn voor zulke thema’s… 

We mogen niet vergeten dat Engel zijn clubje Viruswaarheid 

eerst Viruswaanzin noemde. Hij ontkende dat er sprake was 

van enig virus, de overheid had dit zo gecreëerd zei hij. Die 

naam paste hij snel aan toen hij merkte dat dit als ongepast 

werd ervaren. Hij steunt openlijk de kleine Tsaar in diens 

mensonterende oorlog. Hij maakte het privéadres van Sigrid 

Kaag publiekelijk bekend. Etc… 

Wat mij betreft is hij een zielig jongetje dat nooit volwassen is 

geworden. Met dat geld van ‘m koopt hij de zieltjes van men-

sen die gevoelig zijn voor alles wat met de staat en gezag te 

maken heeft. En dat terwijl hij niet veel anders is denk ik dan 

types à la Jim Jones. Die had ook een chronisch tekort aan aan-
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dacht en ging daardoor gekke dingen doen in diens drang aan-

beden te worden… 

Ik mag hopen dat het OM een solide zaak tegen hem heeft. Al 

vrees ik wel dat het OM, met betuttelende hoogmoed, te voort-

varend denkt en zwakke feiten te makkelijk aaneenrijgt tot een 

zogenaamd niet te stuiten bewijs. Alweer kruis ik bezorgd mijn vingers… 

Gister kreeg Pieter Omtzigt met zijn ‘eenpansgerecht’ een po-
dium in Trouws de verdieping. Na lezing slaakte ik een heel 

diepe zucht. Haarscherp formuleert hij de problemen van de 

politiek en haar ambtelijke, bestuurlijke organen. En daar 

werd ik niet bepaald vrolijk van… 

Het ergste is nog dat hij, na zijn afsplitsing, een roepende in de 

woestijn is geworden. Een serieuze Tijl Uilenspiegel die zich 

met Lamme Goedzak richt tegen wantoestanden in de maat-

schappij. Maar daar niet echt in slaagt. Vrijwel dagelijks loopt 

hij zich te pletter tegen hoge Haagse muren… 

Je kunt gerust zeggen dat die afsplitsing van ‘m tot dusverre 

windeieren heeft opgeleverd. Een gok, maar geen gelukkige. 

Alleen is maar alleen, dus ga snel allianties zoeken man, zodat 

je een echte vuist kunt maken. Desnoods met de rechtse BBB, 

want diens spreekbuis lijkt wel oprecht in haar ge-orakel, wat 

al heel wat is in ons Parlement… 

Na het lezen van Omtzigts boek ruim een jaar geleden dacht ik 

nog, zeer onder de indruk: dit boek gaat ons land veranderen, 

dat kan niet anders. Mensen gaan spontaan in actie komen, 

men zal hem op het schild hijsen om hem de vaandeldrager van het Nieuwe Geluid te maken… 

Waar is hij nu? Je hoort niemand meer over zijn 10 punten. Hij 

verzuipt als éénpitter in de Haagse baren. Misschien moet hij 

die zetel maar afstaan aan zijn vrouw. En zich uitsluitend rich-

ten op nieuwe boeken, columns in kranten, magazines en on-

line. Zijn tijd is gewoon te krap en daarom moet hij kiezen vind 
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ik, om met die 10 punten aan de slag te kunnen gaan, zeg maar 

à la Al Gore… 

Als ik hem/haar was, dan… Deze veelgehoorde uitdrukking is 

buitengewoon populair. Als ik bijvoorbeeld Ursula von der 

Leyen was, dan zou ik die Orbán een ferme kick onder zijn edel 

gedeelte geven. Welnu, er is hoop mensen, want gister heeft ze 

aangekondigd dat te gaan doen. Niet letterlijk, maar vanwege 

het gebrek aan Hongaarse rechtsstaat gaan nu subsidies wor-den teruggevorderd… 

Of worden verrekend. Eindelijk! Wie niet luisteren wil, moet 

maar voelen. Nu de EU weet nog vier jaar met die Putin-

getrouwe mannetjesputter opgescheept te zitten, is de maat 

vol. Huftergedrag moet je afstraffen, bij voorbaat daar waar dat het meeste pijn doet bij zulke types: in de geldbuidel… 

Het is helder dat hij geen lid is van het EU-club voor de ideolo-

gie. Hij doet dit uitsluitend omwille van de voor leden exclusief 

aangelegde geldpijpleiding. Geld dat hij met zijn vrinden heeft 

verdeeld. Dat bedoeld was om onder meer de infrastructuur 

van feodaal Hongarije te verbeteren. Tja, we zien onaffe snel-

wegen en eenzame viaducten. Maar zijn propagandamachine 

werkt als een tiet… 

Morgen ligt Hugo op de politieke foltertafel. Een zelfverkozen 

actie. Die kan ik waarderen, ondanks mijn twijfel bij de man. 

Hij schuwt de confrontatie niet. Dat heeft-ie geleerd in Rotter-

dam. En ons Parlement kan vandaag doen wat het moet: de 

burger laten zien dat het alle registers opentrekt om dat ‘nieuwe elan’ te tonen… 

Een klein succesje. Flopke H. maakte zojuist bekend dat men 

voorlopig beslag heeft kunnen leggen op 14 in aanbouw zijnde 

kleptocratenvaartuigen. Eindelijk geen getalm maar concrete 

actie. Ga zo verder, actie in die taxi potverdorie! Al zou je ver-wachten dat Blok hier mee naar buiten zou komen… 

Ook in het nieuws: Arthur Japin is Nederlands kampioen ‘lief-destekst’ geworden. Dat heeft het CPNB bekend gemaakt na 



14 

 

een peiling. Deze tekst luidt: “Dit is het enige wat telt, lieverd, 
dat iemand meer in je ziet dan je wist dat er te zien was.” Japin 
staat bovenaan een top 10. Ook Anne Frank en Connie Palmen 

staan erin… 

Wat moet je hier nu in hemelsnaam mee, met zo’n peiling. De 

enige reden die ik kan bedenken is er eentje vanuit propagan-

da, want komende week is de Boekenweek er weer, waarin 

mensen worden opgezweept zoveel mogelijk boeken te gaan 

kopen, zoals de slager graag zijn gehaktballen verkoopt… 

De tekst zelf is toch wat vreemd. Zou dat echt het enige zijn 

wat telt? Ik kan me oneindig meer andere zaken bedenken die 

ook tellen. Ik wil niet te veel zeiken, maar het lijkt of deze zin 

uit een verband is gehaald. Een verband dat je moet kennen 

om het te kunnen waarderen. Geef mij als literatuurliefhebber dan op z’n minst aan op welke pagina (van de laatste druk) die 

zin staat van het boek Een schitterend gebrek. Op deze manier 

is het bijna een vorm van desinformatie geworden… 

We horen de bekende retoriek uit Noord-Korea. Nu eens niet 

van Kim zelf maar van zijn zusje. Zusje orakelt dat de totale 

nucleaire vernietiging van ZK nabij is, als ZK doorgaat met het 

uiten van opruiende taal. Want ZK heeft gezegd dat het zal in-

grijpen als NK signalen afgeeft dat het militair in actie gaat komen… 

Wat een heerlijk staaltje van wederzijdse ‘zwelbasterij’ daar in 

NK. Nu eens niet van broer maar van zus. Ik vermoed dat het 

allemaal wel zal loslopen. Het is net zoiets als daar op Cyprus: 

af en toe flakkert de haat wat op, met spierballentaal van totale 

vernietiging, wat de roeper dan zodanig oplucht dat het voor 

maanden rustig blijft… 

En dan de 9,2% van Elon Musk in Twitter. Nu Twitter hem af 

en toe de brutale mond snoert, koopt hij zich maar in. Hij is 

meteen de grootste individuele aandeelhouder en wordt ook 

commissaris. Dat laatste kan in ons land niet vanwege de 

schijn van belangenverstrengeling. Met als doel om macht uit 
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te oefenen op de door Twitter gestelde normen van vrijheid 

van meningsuiting… 

Wanneer wordt deze megalomaan nu eens gestopt? Is er geen 

toezichthouder die dit kan beperken? Ga de wereld verbeteren 

Elon, met betaalbare elektrieke auto’s, niet alleen voor de rij-

ken. Het zijn potverdorie Italiaanse toestanden daar in de VS. 

Ik meende echt dat de wereld wakker was na Berlusconi… 

En dan de steeds tragischer wordende post-DWDD-queeste 

van Matthijs van Nieuwkerk. Hij gaat een kennisquiz aka spel-

show presenteren. En later nog met Ilse de Lange een muziek-

programma. Ik vond hem echt geweldig goed en vernieuwend 

met DWDD, maar nu begint hij toch echt pijnlijk Heintje Da-

vidsgedrag te vertonen… 

Stop toch gewoon man, ga welverdiend rentenieren van je 

roem. Iedereen kent je al en heeft je lief. Schrijf een diepgaande 

biografie over je leven. Of keer terug naar de journalistiek. Ga 

een cursus mindfulness doen. Je geeft daarmee ruimte aan 

nieuw talent. Ga die desnoods achter de schermen coachen of zo, doe iets nuttigs voor de wereld… 

Matthijs, neem een voorbeeld aan de sport, waar verstandige 

besluiten worden genomen: vorig jaar Anna van der Breggen, 

dit jaar Ashleigh Barty. Die zijn gestopt op hun hoogtepunt. 

Niet dat jij dit nog kunt doen, want jouw piek is voorbij. Maar 

je kunt wel nog stoppen voordat je een IKON-achtige do-cu-

status gaat krijgen, waar op het eind geen hond meer naar 

kijkt… 

En dan de bizarre bonus/extra aandelen voor de Air-France-

KLM-topman Ben Smith (geen familie van Willard). Dat bedrijf 

is met miljardensteun overeind gehouden. Als reden gaf AF-

KLM aan dat BS the company onder meer duurzaam heeft ver-

beterd. Ik moest mij weer eens in de arm knijpen, of ik het 

goed had begrepen… 

Zouden ze daar te Parijs gek zijn geworden? Zouden ze de ver-

duurzaming niet verwarren met het feit dat er gewoon veel 
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minder vliegtuigen hebben gevlogen afgelopen twee jaar? Wat 

tot minder uitstoot heeft geleid? Nee, het zit anders. Hij heeft 

nieuwe, duurzamere vliegtuigen besteld. Goh zeg, hoe briljant. 

Dat is gewoon een druk op de knop die een paar miljoen extra 

bonus waard is… 

Het is een knotsgekke wereld waarin wij leven. Gelukkig kan ik 

er af en toe ook luid om lachen. Al moet ik daar meer en meer 

moeite voor doen. Zoiets betekent vermoedelijk dat ik moet 

trachten mee te bewegen met de pijlsnel veranderende wereld. 

En dat gaat me niet altijd goed af… 

Bij de gister door Zelensky geuite woorden aan het adres van 

de VN, kan ik niet anders concluderen dan dat hij uitblinkt in 

olie op het vuur gooien. Dat helpt niet voor de de-escalatie van de oorlog. Hij meldde dat “Russische soldaten voor hun plezier 

onschuldige burgers hebben vermoord”… 

Onnodig en ook president-onwaardig, want hoe wil hij dat in 

hemelsnaam bewijzen? En wat is zijn doel? Dat Putin ophoudt 

met oorlog voeren nu deze woorden vermanend richting Mos-

kou zijn gestuurd? Wat een kul zeg. Er is werk aan de winkel 

met hem, want met iedere uitspraak die hij doet, vallen er ge-

garandeerd meer burgerdoden… 

Soldaten moorden niet voor hun lol, zeer zeker angstige, on-

gemotiveerde dienstplichtigen niet. Als die al moorden plegen 

is dat omdat ze dat opgedragen wordt te doen. Iedere leek 

weet dat. Al zal er altijd wel een uitzondering zijn op deze re-

gel. Als president van een zwaar geteisterd land is dit niet de 

juiste toon om aan te slaan… 

En dan de waanzin van een toch al tot op het bot verdeeld 

land: Israël. De moeizaam tot stand gekomen coalitie is nu uit 

elkaar gespat. Bennett is zijn meerderheid kwijt. Waarom? 

Omwille van gerezen brood. Dat mag volgens orthodoxe Joden 

niet met Pesach worden gegeten. Nu trekt een partijgenoot van 

Bennett zijn keutel in… 
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Een oorlog ontketenen dus. Want dat is wat dit in Israël bete-

kent, over het wel of niet mogen eten van gerezen brood. Poeh! 

In Oekraïne eten zo momenteel alles, gerezen of niet. Dan 

speelt mijn malicieuze cynisme weer op en moet ik even stoom 

afblazen. Dat is bij dezen gebeurd. Sorry… 

Om af te sluiten alweer een smetje op het blazoen van D66. 

Gister is na een stevig debat een maximumbedrag bepaald dat 

al dan niet invloed-behoevende mecenassen aan politieke par-

tijen mogen schenken: 1 ton. Opmerkelijk was dat D66 tegen-

stemde, want zij had voor de verkiezingen van afgelopen jaar 

nog 1 miljoen gedoneerd gekregen van miljardair Steven 

Schuurman, ICT-ondernemer… 

D66 is van mening dat het om transparantie gaat. Zoiets als: 

als je maar transparant bent, dan is alles okay. D66 vindt het 

niet belangrijk om min of meer gelijke kansen voor iedereen te 

creëren, nu zij de wind in de zeilen hebben. Dat omdat er ie-

mand is die de partijkas serieus heeft gespekt om grenzeloos 

campagne te kunnen voeren… 

Pijnlijk om te zien, dat de partij die zo voor fair play is, nu seri-

eus showt dat ze ordinair voor de knaken gaan! Nee Sigrid, je 

begrijpt er werkelijk geen jota van! Want het zou moeten zijn: 

transparant en met eerlijke matiging! D66 werd teruggefloten 

en de Kamer besloot tot het duivelse compromis: 1 ton… 

Wat nog best veel geld is per donatie. Die ICT-boy zal nu be-

slist andere trucs gaan verzinnen om toch zijn knaken kwijt te 

kunnen. Want zo creatief werkt de wereld waarin wij leven. Ik 

kruis maar weer mijn vingers, krijg er haast kramp van pfff… 
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7 april 2022 – Het ingewikkelde verschijnsel dat leven heet 

Een korte avond-column vandaag. Verder was het een dag die 

terugging naar oude waarden. De inflatie zit op het niveau van 

1976. Tevens de drukste spits van het jaar, door de regen, zegt 

men. Ik geloof er geen barst van, we werken gewoon massaal 

niet meer thuis, dat is de ‘werkelijke’ oorzaak… 

Huigje krijgt vandaag voor de billen van vooral de oppositie, 

hijzelf moet nog spreken. Daarmee lijkt het ‘nieuwe elan’, zoals 
nog zo door onze MP en zijn nieuwe team beloofd, voorgoed 

tot het verleden te behoren. Erger is dat Huigje een net zo gro-

te jokkebrok lijkt te zijn als onze Mark. En koppig als een ouwe bok… 

Ondanks dat ik werkelijk vind dat hij het goed heeft gedaan als 

covid-minister, zakt hij nu door zijn hoeven. Of hij moet toch 

nog op de knieën gaan om vergiffenis te vragen. Al lijkt me die 

kans erg klein, zijn eerdere gedrag als bok op de haverkist meewegend… 

Natuurlijk gokt hij erop dat de gehele coalitie hem steunt. Dat 

is weer het oude bekende gedrag dat we zo goed kennen van 

het op de oude vertrouwde wijze politiek bedrijven. Want dat 

ouderwetsche motto luidt: zorg eerst voor jezelf en je club, dan 

voor de burger… 

Ook in de gemeentepolitiek vandaag nieuws over een uitge-

storven veronderstelde mastodont: Jos van Rey. De keizer van 

Roermond is, na alle beschuldigingen en structurele uitsluitin-

gen door andere partijen, toch weer in beeld om met zijn Libe-rale Volkspartij deel te nemen aan het bestuur van ‘Palermo 

aan de Maas’… 

Fraude en corruptie lijken niet genoeg te zijn voor GroenLinks 

(!) en de VVD om hem clementie te willen verlenen. Weliswaar 

geen bisschoppelijke clementie, maar wel politiek. Ik heb ooit 

eens een zakelijk akkefietje met de man gehad. Sindsdien weet 

ik dat hij alles bijeen fabuleert om maar vooruit te komen in 

het leven… 
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Maar soit, zand erover, zullen GL/VVD nu denken. Hij is wel 

fijn om ‘aan boord’ te hebben. Immers, hij kent iedereen en 
iedereen kent hem. Al is het wel zo dat dit laatste vaak gepaard 

gaat met angstig gebibber, want tegenspraak duldt El Rey na-melijk niet… 

Nu zijn er ook al Russische huurlingen oorlogje aan het voeren 

te Mali. Ze hebben kennelijk de smaak te pakken, want ze heb-

ben zich mogen uitleven op een grote groep jihadistische strij-

ders, die zich daar had verschanst. Het is werkelijk allemaal zo 

verschrikkelijk dubbel, dat je onderhand niet meer normaal 

kunt denken… 

Vers van de pers, terwijl ik schrijf: de motie van wantrouwen 

tegen Huigje, van PvdA-er Kuiken, is gestrand op maar 61 

stemmen vóór. Dat vind ik wel mager. Het betekent, naast de 

volledige coalitie, dat ook nog heel wat anderen tegen de motie 

hebben gestemd… 

Wel heeft hij, schoorvoetend, zijn excuses aan de Kamer ge-

maakt. Maar hij blijft stug ontkennen dat hij betrokken is ge-

weest bij de mondkapjesdeal van Sywert. Ik vind dat echt in-

faam, want al dat app-verkeer van ‘m laat klip en klaar zien dat 
hij zich tegen de plinten omhoog bemoeide… 

Na verloop van tijd lijken al die politici naast de schoenen te 

gaan lopen. Ook al is dat in zijn geval een wat vreemde uit-

drukking, ik geef het meteen toe. Het ergste was vandaag Huig-

jes schandelijke verdediging door CDA-lid Joba van den Berg, 

die niet alleen de krokodillen buitenkant van Huigjes schoenen 

schoonlikte, maar ook nog de zolen… 

En dat voor de persoon (Joba) die eigenlijk per abuis in de 

Kamer kwam, doordat de geradicaliseerde Mona Keizer moest 

opzouten. Ja, ook in de politiek is de een zijn dood, de ander zijn gortdroge brood… 

Maar ja, wij brave burgers hebben geleerd om dan maar eens 

even goed te slikken. Om morgen met frisse moed de nieuwe 

dag te omarmen. Frisse moed, daarvan zal weinig sprake zijn 
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in de Donbas, waar de kleine Tsaar onverdroten verder gaat 

met zijn Totalen Krieg… 

Vandaag de zoveelste herhaling dat al die doden op straat te 

Boetsja toneel was. Er werden zelfs via Russische media film-

pjes getoond waarin men inzoemde op die lijken. Het commen-

taar daarbij was dat men af en toe nog bewegingen kon zien van het toneelspelende lichaam… 

Dan ben je snel uitgeluld, als je tegenstander met zulk com-

mentaar komt. Ik merkt dat het westen niet echt creatief is in 

de bestrijding van die Russische prietpraat. Al eerder is de 

naam gevallen van Bellingcat: laat die jongens dagelijks een 

officiële update geven van alle Russische ‘bewijzen’, uit naam 

van VN, EU of NAVO. Dat scheelt een slok op een borrel… 

Of er nog wat te lachen viel vandaag? Jazeker! Koeman komt 

terug na Qatar. Koeman, de man die met de staart tussen de 

benen het land verliet om Barcelona aan een grote zegereeks 

te helpen. Daar was hij snel klaar mee. Nu is hij weer goed ge-

noeg bevonden om zijn ‘missie’ te mogen afmaken… 

ING heeft vandaag de heldhaftige uitspraak gedaan dat ze geen 

reclame gaan voeren rondom Qatar. Ze gaan er ook geen men-

sen naar toe sturen. Wel betalen ze de volle duit aan sponso-

ring aan de KNVB. Ik snap het niet meer. Een typisch halfwas 

en dus laf standpunt. Vlees noch vis. En dat als halve staats-bank… 

Bah! Het zal nog wel de geest zijn van Ralphje Hamers, voor-

malig ING-baasje, die er rondwaart. We horen weinig meer 

over dat strafrechtelijk onderzoek naar hem, en naar die guiti-

ge dijenkletser Gerrit Zalm… 

Dat OM, dat heeft het maar druk de laatste tijd. Met al die li-

quidaties, explosieven en dansende oproerkraaiers als Engel in 

de smiezen houden. Het bestrijden van die nationale verhufte-

ring, dat schiet niet echt op. Terwijl juist vandaag bekend werd 

dat toegekende straffen aan verkrachters en dergelijke te laag zijn, lager dan de opgelegde norm… 
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8 april 2022 – Let’s do it, for God’s sake! 

Vrijdag 8 april 2022. Het lijkt wel of de nationale media over-

heerst worden door maar drie zaken: de vreselijke oorlog, 

Huigje die wel of niet moest hangen, en de heer Engel. Bij die 

laatste staat nog niet vast of hij nu wel of niet moet gaan bun-gelen… 

Een zeer interessant proces gaat dat worden. In de strijd tegen 

verhuftering is het van groot belang of de mate waarin Engel 

oproerkraaierij heeft gepleegd, ook bij anderen haalbaar 

wordt voor berechting. Als dit alles gaat lukken, kunnen we dit 

de Engel-norm (van verhuftering) noemen. Zodat hij toch nog 

ergens mee de annalen haalt… 

Weet u nog, dat jaar van de Engel-norm? Oh ja, welk jaar was 

dat ook alweer? Dat was 2022, toen ontstond het, maar die 

norm heeft er twee volle jaren over gedaan om te ontstaan. Die 

man heeft maar mooi historie gemaakt hè! Nou, ongelooflijk, 

hij staat werkelijk waar in alle nieuwe edities van de geschie-

denisboeken, die men op middelbare scholen uit de blote bol moet leren… 

Vandaag zal het EU-opperhoofd, Frau von der Leyen, per trein 

in Kiev arriveren. Om persoonlijk Zelensky nog eens de hand 

te drukken en hem te vertellen dat hij moet volhouden. Ik zie haar dat doen op een ‘art und weise’ die in de buurt komt bij 

Barrie Stevens in de soundmixshow: vooral doorgaan!… 

Daar koopt Zelensky vrij weinig voor. Wat hij wil is meer effec-

tieve steun, een no-fly-zone, de stop op alle Russische export. 

Kortom, hij wil de deconfiture van Rusland. En het is begrijpe-lijk hoor, dat hij dit wil… 

Klassiek thema bij onderhandelen is dat je hoog moet inzetten. 

Dat om lager uit te komen, maar wel binnen de vooraf gestelde 

marge. Er zijn ook klassieke fouten die je bij dit thema kunt 

maken. Namelijk: te hoog inzetten. Is dat wat Zelensky doet? 

Niemand weet het, dit is voer voor historici als de oorlog een-

maal is afgelopen… 
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Vandaag meer info over de perikelen in Roermond met El Rey. 

Hij heeft slechts 1.800 (voorkeur-)stemmen gekregen als lijst-

duwer. In Roermond waren 48.000 stemgerechtigden. Daar-van zijn circa 22.500 mensen gaan stemmen… 

Een snelle rekensom levert op dat 3,75% van de stemgerech-

tigden op El Rey heeft gestemd, zijnde 8% van de uitgebrachte 

stemmen. Hij is een randfiguur geworden, die wel in alle media 

aandacht trekt. Daar is hij goed in, is-ie altijd al geweest. En dat 

voor een 76-jarige. Petje af voor El Capitan… 

Een bizar en mij verwarrend fenomeen. Oekraïne was een bui-

tengewoon populair land voor buitenlandse studenten. In het 

bijzonder Afrikanen. In ons land zien we nu ook Afrikaans-Oekraïense vluchtelingen. Op z’n zachtst gezegd een vreemd 

verschijnsel. Want hoe moeten we hier mee omgaan?… 

Het komt mij voor dat dit geen kansloze jongeren zijn van 

kansloze ouders, die geen geld hebben. Maar nu willen deze 

studenten dezelfde rechten als Oekraïners, wiens huis en 

haard aan flarden is geschoten. Ver weg in mijn simpele brein 

spreekt een stemmetje dat zegt: joh, ga gewoon naar huis, 

waar je in pais en vree bij paps en mams blijft totdat de oorlog voorbij is… 

Of maak je studie ergens anders af, daar waar de kans op oor-

log minder groot is. Bewandel de formele weg die daarvoor 

geldt. Maar wat mij haast obsedeert: wat heeft zulke studenten 

bewogen om te gaan studeren in een land dat deels al acht jaar 

in staat van oorlog verkeerde? Niet geholpen door wijsheid blijf ik confuus achter… 

Die studenten komen ook uit Nigeria. In dat land is een huma-

nist voor 24 jaar de cel in geschopt voor het beledigen van de 

Profeet (Mohammed), de boodschapper van Allah. Nigeria is 

een onvriendelijk land voor non-islamieten. Ik zou zeggen: 

vraag die Profeet gewoon of hij vergiffenis wil schenken. Want 

Mohammed staat bekend als de Profeet van ‘de vrede zij met hem’… 
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En dan de uit de pan gerezen energieprijzen. Ik heb een voor-

stel aan de wereld, nu vrijwel iedereen tegen Putin is. Dat om 

de prijzen omlaag te krijgen. Laat alle andere olie, gas en kolen 

producerende landen met elkaar afspreken dat de prijs vanaf 

vandaag wordt bevroren op het niveau van pak ‘m beet medio 2021… 

De afname van Russisch gas staat vermeld in contracten. Die 

prijs ligt voor een mij niet bekende tijd vast. Stel dat is voor 12 

maanden, dan gaan we vanaf nu bepalen dat de komende 12 

maanden de prijzen weer vastliggen op dat niveau van 2021… 

Ik hoor economen al sputteren: dat werkt zo niet idioot! Ja, ik 

hoor deze hoogopgeleide bralapen al orakelen. Ik zeg dat het 

gewoon kan. Als er maar tegelijkertijd afspraken worden ge-

maakt over die prijs. Dan moeten dus niet bijvoorbeeld de 

Arabieren gaan zeiken omdat ze dan met minder winst genoe-gen moeten nemen… 

Nee, we hebben het nu over het belang van de hele wereld, die 

stabiliteit wil qua energie en afname. Als die leveranciers be-

reid zijn af te zien van de woekerwinsten die ze thans maken, 

kan de prijs stabiliseren en komt de vraag tot rust. Daar is wil 

voor nodig. Die wil is een simpele druk op de knop. Zoiets als: 

Wir schaffen das! Jawohl bitte… 
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9 april 2022 – Beam me up Scotty! 

Een bekentenis. Op zaterdagochtend kijk ik regelmatig naar 

History Channel. Daar zendt men al vrij vroeg Ancient Aliens 

uit. Mijn ochtendbammen etend smul ik dan dubbel, want dit is 

infotainment van de bovenste plank. Ook bevordert het de 

spijsvertering en ben ik gegarandeerd de rest van de dag jo-lig… 

Ancient Aliens huh? Ik hoor het u denken. Het is een prachtige 

bundeling van alle mogelijke vormen van complotdenken op 

aarde. Met als onderwerp: de Buitenaardsen! Vandaag ging het 

over de zogenaamde Akashic records. Ook al zo’n prachtig be-grip… 

Volgens de makers van AA is er ergens in ons universum een ‘veld’, waar alle gebeurtenissen uit het verleden, heden en toe-
komst opgeslagen liggen. Ik heb het niet over een voetbal- of 

bollenveld, maar over een digitaal veld van ‘enen en nullen’. 
Precies zoals onze computertechnologie is bedacht. Meteen 

daar wordt het al interessant, want er ontstaat dan een kip-ei-

construct: wat was er eerst?… 

Enfin, dat ‘akashaveld’ wordt in AA vergeleken met een soort van ‘cloud’, zoals wij die van onze computernetwerken kennen. 

Prachtig verzonnen, ware het niet dat de cloud gewoon vervat 

zit in duizenden aan elkaar gekoppelde computers, keurig als 

materie, niks digitaal ‘in space’… De ‘space-ialisten’ zoals verbonden aan AA zijn min of meer 

gerenommeerde hooggeschoolden, dokter dit en professor dat. 

Zij doen dan voor de camera vrij boude uitspraken, zoals van-

daag de bewering dat wij allen, heel het leven, digitale projec-

ties zijn van enen en nullen. Als ik de wereld om mij heen be-

kijk, dan zie ik eerlijkheidshalve erg veel nullen, maar zelden enen… 

Het mooie van populistische programma’s als AA is dat ze me 
van het begin tot het eind geboeid houden. Dat zegt wat over 

mijzelf vrees ik. Het akashaveld is overigens een oeroud thema 


